
فردا صبح جلسه نهایی با لخ پوزنان
علی قلـــی زاده کـــه در چهار هفتـــه ابتدایی لیگ 
لهســـتان به عنوان بازیکن ذخیره به میدان رفته 
بـــار دیگر پای میز مذاکره با باشـــگاه پرســـپولیس 

نشست تا بلکه ســـرخپوش شود.
قلـــی زاده که حدود یـــک ماه پیش هـــم از علاقه 
خـــود بـــرای پیوســـتن بـــه پرســـپولیس بـــه رضا 
درویـــش و مدیران باشـــگاهش خبـــر داده بود به 
دلیل عدم توافق طرفین بر ســـر مبلغ قراردادش 
عقب نشـــینی کرد تا ایـــن موضوع حـــالا بار دیگر 
از ســـوی باشـــگاه لهســـتانی و درخواســـت دوباره 
قلـــی زاده مطرح شـــود. به همیـــن خاطر درویش 
جلســـه نهایی با مدیـــر برنامه هـــای قلـــی زاده را 
برگـــزار کـــرد و طـــی آن به توافـــق مالـــی لازم نیز 
رســـیدند اما بـــرای دریافـــت رضایتنامه از طرف 
لهســـتانی، نگران افزایش ناگهانی مبلغ است. 
بـــا این حـــال قلـــی زاده بـــه صراحت بـــه مدیر 
برنامه هـــای خود اعلام کرده اســـت پیشـــنهاد 
ســـایر باشـــگاه های ایرانـــی را بـــرای بازگشـــت 
به فوتبـــال کشـــور رد کـــرده و توافق برای فســـخ 
بـــا لـــخ پوزنـــان را نهایی کند تـــا به پرســـپولیس 
بپیوندد. تکلیـــف نهایی قلی زاده برای پیوســـتن 
بـــه پرســـپولیس پـــس از برگـــزاری جلســـه صبح 
دوشـــنبه )فردا( با لخ پوزنان مشـــخص می شود تا 
این بازیکن در آســـتانه پیوستن به جمع شاگردان 

گاریدو قـــرار بگیرد.

نگاه

خبر

قلی زاده کار فرشاد را سخت می کند؟

 بمب پرسپولیس برای جایگزینی ترابی

 ایلیـــا بهـــزاد اول /صحبت هـــای رضـــا درویش 
در خصوص نقـــل و انتقالات باشـــگاه و مذاکره 
بـــا علـــی قلـــی زاده، خبـــر از نزدیک شـــدن این 
بازیکـــن ملی پوش به پرســـپولیس می دهد. در 
بخشـــی از مصاحبه مدیرعامل پرســـپولیس که 
در سایت رسمی باشـــگاه منتشر شده، درویش 
در خصوص مذاکرات بـــا قلی زاده صحبت کرده 
اســـت: »به هرحال مذاکراتی صورت گرفته پس 
اجـــازه بدهید رونـــد مذاکـــرات طی شـــود و به 
امید خدا هر وقت همه چیز نهایی شـــود، آن را 
از طریق رسانه رســـمی باشگاه اعلام می کنیم.«

 بـــا توجه بـــه این صحبـــت و اخبـــار درز کرده از 
لهســـتان، می توان گفت کـــه قلـــی زاده به طور 
رسمی با پرســـپولیس وارد مذاکره شده و حضور 
این بازیکن در تیم گاریدو دور از ذهن نیســـت. 
علی قلی زاده که در ســـال های اخیـــر پای ثابت 
اردوهـــای تیـــم ملی ایـــران بـــوده، خصوصیات 

مشـــابهی با مهدی ترابـــی دارد؛ هر دو محصول 
آکادمی سایپا هســـتند، هر دو در خارج از ایران 
موفق نبودند و هـــر دو بازیکن تکنیکی، توانایی 
بازی در ســـمت چپ و راســـت زمیـــن را دارند. 
این ویژگـــی قلـــی زاده، به خوبـــی می تواند خلأ 
ترابی در سمت راســـت خط حمله پرسپولیس 
را برطـــرف کند و در صورت در دســـترس نبودن 
اورونـــوف، قلی زاده جـــای او را در ســـمت چپ 
خـــط حمله می گیـــرد. ضمن اینکه بـــا توجه به 
جـــذب یک دفـــاع چـــپ خارجی بـــرای آخرین 
ســـهمیه خارجی تیم، پرســـپولیس باید از بین 
بازیکنـــان ایرانی برای ســـمت چـــپ خط حمله 

خـــود خرید کند.
کیـــب  تر ر  د ه  د ا قلـــی ز لـــی  حتما ا حضـــور   
پرســـپولیس، کار فرشـــاد احمدزاده برای حضور 
در ترکیـــب اصلـــی تیـــم را ســـخت می کنـــد. 
فرشـــاد با آگاهـــی از کمبـــود یک وینگر راســـت 
برای ســـومین بار به پرســـپولیس بازگشـــت و تا 
اینجـــا انتخـــاب اول گاریدو در این پســـت بوده 
امـــا حضـــور قلـــی زاده، او را در کنـــار صادقی به 
دو گزینـــه ذخیره تیم برای قلـــی زاده و اورونوف 

می کند. تبدیـــل 
 قلـــی زاده که یکـــی از بازیکنـــان باکیفیت لیگ 
ایـــران بـــود، پـــس از درخشـــش بـــرای ســـایپا 

در ســـال ۲۰۱۹ بـــه تیـــم شـــارلروای بلژیـــک 
پیوســـت و پـــس از پنـــج فصـــل حضـــور 

در ایـــن باشـــگاه، راهـــی قاسم پاشـــای 
ترکیـــه شـــد و روزهـــای موفقـــی در این 

تیـــم نداشـــت. پـــس از ایـــن انتقال، 
قلی زاده بـــه تیم لخ پوزنان لهســـتان 
پیوست و فصل گذشـــته در این تیم 
نیـــز موفق به ثبـــت گل و پـــاس گل 
نشـــد. بـــا توجه بـــه اینکه قلـــی زاده 

گران تریـــن بازیکـــن خارجـــی تاریخ 
باشـــگاه لخ  پوزنان بود، این عملکرد 
او مـــورد انتقـــاد هـــواداران این تیم 
قـــرار گرفت. او که بخـــش بزرگی از 
مســـابقات فصل گذشته را به دلیل 
مصدومیـــت از دســـت داده بود، به 
عنـــوان یـــک بازیکـــن تعویضی لیگ 
ایـــن فصـــل را آغاز کـــرده و حـــالا در 
لیســـت فروش ایـــن تیم قـــرار دارد.

گزارش

منوچهر عبدالله نژاد
)مدافع سابق پرسپولیس(

 دفاع چپ نگرانی بزرگ پرسپولیس

نگرانی در خط حمله؛ دو شماره 9 کنار هم

جدا از غافلگیری دقیقه یک و ماجرای 
تغییرات حین بازی گاریدو که اصلاً مؤثر 
نخست  نمایش  گرفتن  نظر  در  با  نبود 
پرسپولیس می توان درباره برخی پست ها 

دقیق تر شد.
وحید امیری فوتبالیست فوق العاده ای 
است و همیشه حتی بیشتر از توانش را 
در زمین مسابقه می گذارد اما قرار نیست 
36 ساله توقع راندمانی  از یک بازیکن 
او یک  باشیم.  در حد سوپرمن داشته 
بازیکن کامل است که از قابلیت بازی در 

سه چهار پست بهره می برد اما هیچ کدام 
از بازی های تدارکاتی پیش فصل نشان 
نداده بود که او یک مدافع چپ کامل و 
نود دقیقه ای نیست. امیری برای اضافه 
شدن از عقب در پست دفاع چپ بازیکن 
ایده آلی است اما دو اشتباه مرگبار در آن 
برای  آلارمی  می تواند  که  داشت  پست 
مدیران باشگاه باشد که هر چه سریعتر 
به فکر جذب جانشین عبدالکریم حسن 
باشند. شرایط در آن جناح پرسپولیس 
به گونه ای پیش رفت که گاریدو از ایوب 
العملود چیزی حدود بیست دقیقه در 
دفاع چپ بهره برد که طبیعتاً او نیز در 
آن جناح کارایی لازم را نداشت تا باشگاه 
پرسپولیس برای جذب یک مدافع چپ 
خارجی باکیفیت خارجی دست بجنباند.
تازه  خریدهای  از  کدام  هیچ  طرفی  از 
پرسپولیس نمایشی ویژه ارائه نکردند. 

که  را  علیپور  علی  و  احمدزاده  فرشاد 
می شناختیم و به تبع این شناخت انتظار 
از علی علیپور بیشتر بود اما تلاش مفرط 
این بازیکن به جایی نرسید که بخشی 
از آن را می توان به ناهماهنگی و بخشی 
دیگر شرایط زمین مسابقه و سیستم تازه 
ارتباط داد. فرشاد احمدزاده هم نمایش 
متوسطی ارائه کرد اما انتظار می رود او نیز 
در بازی های آینده مهره مفیدتر و مؤثرتری 

برای پرسپولیس در فاز حمله باشد.
و  دقیق تر  العملود  ایوب  به  نگاه ها  اما 
ارسال  ایوب دو سه  موشکافانه تر بود. 
خوب داشت و در دفاع و حمله از توازن 
برخوردار بود اما آنقدر ویژه نبود که از 
حالا پرسپولیس به داشتن مدافع راستی 
بهتر از دانیال امیدوار باشد. گندوز هم با 
اولین و شاید تنها توپ جدی که به سمت 
دروازه اش آمد گل خورد و بعد از آن محک 

جدی نداشت.
موضوع دیگر مدل بازی است تیم گاریدو 
حتی اگر در جزئیات تفاوت هایی با تیم 
یحیی داشته باشد در مدل حمله از اصول 
کلی آن تیم پیروی می کند. واقعیت اینکه 
سیستم تهاجمی پرسپولیس همچنان 
متمرکز بر کناره هاست؛ پاس های کوتاه، 
کارهای ترکیبی از کانال های کناری و در 
نهایت ارسال. از این ارسال ها در همین 
بازی با ذوب آهن کم نبود اما به نتیجه 
تنوع  بود که فقدان  اینجا  و  نیانجامید 
در راه های خلق موقعیت به چشم آمد. 
ن  یکنا باز زمین  کز  مر ر  د لیس  پرسپو
محمد   ، رفیعی ش  و سر مثل  خلاقی 
خدابنده لو، یاسین سلمانی و حتی سینا 
اسدبیگی را دارد که پاس تودر و خلاقانه 
را خوب بلدند اما حرکت تیم روی آنچه 
نیست.  متمرکز  آموخته اند  خوب  آنها 
در مصاف با ذوب آهن اندک پاس های 
خلاقانه سروش یا خدابنده لو ریتم تیم 
در حمله را جذاب تر از سانترهای متوالی 
می کرد اما برای تحت فشار گذاشتن یا 

تسلیم ذوب آهن کافی نبود.

نگرانی تازه ای هم در خط حمله وجود 
دارد. زمانی علی علیپور در نقش مهاجم 
کنار  در  کارگشا  و  مؤثر  بازیکنی  مکمل 
مهدی طارمی برای خط حمله پرسپولیس 
بود اما حالا خود علیپور شماره ۹ ای است 
که نیاز به یک مکمل دارد. با وجود این 
آل کثیر  عیسی  که  اینجاست  واقعیت 
هیچ گاه مهاجم مکملی نبوده و فقط در 

باکس کارگشاست.
از طرفی پرسپولیس بعد از مدت ها با دو 
مهاجم نوک بازی می کند. اتفاقی که در 

چهار سال حضور یحیی روی نیمکت و 
حتی نیم فصلی که او در رأس کار نبود به 
تعداد انگشتان یک دست اتفاق نیفتاد. 
این تازه بودن طبیعتاً ناهماهنگی هایی 
همراه خود خواهد داشت که در زمین 
مسابقه مشهود بود اما انتظار می رود با 
وجود خصوصیات نسبتاً مشابه عیسی 
و علیپور این دو مهاجم در ادامه فصل 
با شناخت بیشتر از فضاسازی ها و مدل 
حرکت شان در زمین هماهنگی و کیفیت 

بالاتری پیدا کنند.

ســـعید عزیزیان معتقد اســـت دیگر نباید 
حرفی از دروازه بان جدا شده پرسپولیس 
زد و بـــرای تقویت روحیه گنـــدوز، باید او را 

به شـــکل منطقی بالا برد.
  در رابطه با گلی که الکسیس 
دریافت کرد چقدر او را مقصر 

می دانید؟
 مـــن فکـــر می کنـــم آنالیـــز پرســـپولیس 

بایـــد بهتـــر بـــود و مدافعـــان و دروازه بان 
تیـــم را نســـبت بـــه پرتاب های بلنـــد تیم 
ذوب آهن بـــه خوبـــی توجیـــه می کردند. 
دروازه بـــان پرســـپولیس واقعـــاً بـــه روش 
بـــازی مســـتقیم تیم هـــای ایرانی ناآشـــنا 
بـــود و نتوانســـت واکنـــش خیلـــی خوبی 
نشـــان دهد. او می توانســـت بیرون بیاید 
امـــا نبایـــد الکســـیس را مقصـــر دانســـت 
چـــون واقعاً او این ســـبک بـــازی را ندیده 
بود ضمـــن اینکـــه مدافعان مـــا باید بهتر 
کار می کردنـــد. مشـــکل دیگر ایـــن بود که 
دروازه بـــان و مدافعـــان خیلـــی خـــوب با 
همدیگـــر هماهنـــگ نبودنـــد. نکته مهم 
امـــا در خصـــوص الکســـیس این بـــود که 

او دروازه بانـــی مطمئن نشـــان داد و حتی 
یک بار اشـــتباه وحید امیـــری که می رفت 
منجر به گل شـــود را به خوبی با واکنش از 
یک گل حتمی نجـــات داد به همین دلیل 
من گلر خارجی پرســـپولیس را ســـنگربان 

خیلی خوبـــی ارزیابـــی کردم.
  آیا می توان دروازه بان جدید 

پرسپولیس را با بیرانوند قیاس 
کرد؟

 نـــه چـــون ایـــن کار حرفـــه ای نیســـت. 
دروازه بـــان پرســـپولیس با رزومـــه خوبی 
بـــه این تیم آمـــده و به نظرم بـــه دلیل راه 
ســـختی که ایـــن تیـــم پیـــش رو دارد باید 
الکســـیس را بـــالا برد تـــا ایـــن دروازه بان 

بتوانـــد بهتر ارزش هایش را نشـــان داده و 
خـــودش را بالا بکشـــد.

  چه مشکلی در پرسپولیس 
بیشتر نظرتان را جلب کرد؟

 پرســـپولیس نبایـــد فقـــط تنهـــا بـــه یک 
هافبـــک طراح اتکا داشـــته باشـــد و حتماً 
باید از یاســـین ســـلمانی یـــا بازیکن طراح 
دیگـــری اســـتفاده کنـــد. پرســـپولیس در 
کناره هـــا هـــم قـــدرت خوبـــی نداشـــت و 
امیری و ایوب نتوانســـتند در امر ســـانتر از 
جناحین موفق عمـــل کنند و دیدیم که با 
حضـــور اورونوف بود که چنـــد حمله مؤثر 
از جناح چپ داشـــتیم. علیپور و عیســـی 
هم بـــد نبودند امـــا هافبک هـــا پاس های 

زیادی بـــه مهاجمان ندادند کـــه باید این 
نقیصه را برطـــرف کننـــد. در کناره ها باید 
قوی تـــر کار کنیم کـــه امیدوارم بـــا آمادگی 
بهتر اورونوف و تعییراتی در جناح راســـت 
و بهتر شـــدن شـــرایط وینگرهـــای چپ و 
راســـت شـــرایط هجومی تیم بهتر شـــود و 
مدافعان پرســـپولیس هم با حواس جمع 
بـــازی کنند تـــا دیگـــر مانند بـــازی مقابل 
ذوب آهن غافلگیر نشـــوند. پرســـپولیس 
در بازی هـــای بعـــدی بهتر خواهد شـــد و 
مقابـــل تراکتور حتمـــاً بازی بهتـــری ارائه 
خواهـــد داد. تراکتور مهره های زیادی را به 
خدمـــت گرفتـــه اما قدرت یـــک تیم فقط 

بـــه بازیکنان جدید نیســـت.

عزیزیان: مقایسه الکسیس با بیرانوند حرفه ای نیست

خبری از زوج سازی در پرسپولیس نبود
پرســـپولیس در بـــازی اول نمایـــش خوبی نداشـــت اما 
بـــا وجـــود ایـــن ســـه چهـــار فرصـــت گل نصیبش شـــد 
که متأســـفانه مهاجمـــان نتوانســـتند از آنهـــا به خوبی 
اســـتفاده کنند و روی یک حادثه گل بدی دریافت کردند 

کـــه نبایـــد این گونه می شـــد.
 خـــط دفـــاع پرســـپولیس ناهماهنـــگ بـــود و مـــا هیچ 
زوج ســـازی ندیدیم. ســـرعت در خط حمله کم بود و در 
همـــه نقاط و پســـت هایمان ترکیب های دو نفره شـــکل 
نگرفت. این مســـأله موجب شـــد تا هماهنگـــی در تیم 
ما زیـــاد شـــود و ترکیب هـــای دو نفره شـــکل نگیـــرد به 
همین دلیل پرســـپولیس نتوانســـت نتیجه دلخواهش 
را کســـب کنـــد. ســـروش خیلـــی دیر پـــاس مـــی داد تا 
حملات پرســـپولیس سریع شـــکل نگیرد. درست است 
کـــه بـــازی در هفتـــه اول بود امـــا من در تیـــم ذوب آهن 
نکته برجســـته فنـــی ندیدم بـــه همین دلیـــل معتقدم 
پرســـپولیس در بازی که راحت می توانســـت پیروز شود 
دو امتیاز از دســـت داد. ذوب آهن آنالیز بهتری داشت و 
با اســـتفاده از اوت های بلند و دفاع فشـــرده به خواسته 

رسید. خودش 
بازیکنـــان خـــط حملـــه و هافبک هـــای پرســـپولیس 
بایـــد روی کارهای ترکیبی بهتـــر کار کنند و ارســـال ها و 
سانترهای کلاسیک داشـــته باشند. این در حالی بود که 
تا قبـــل از اینکه اورونوف بـــه زمین بیاید ما ســـانترهای 
خیلی کمـــی را از بازیکنان کناری مان شـــاهد بودیم. به 
نظرم گاریـــدو برای نتیجه گیری بایـــد انقلابی در تیمش 
بـــه وجود بیاورد تـــا در بقیه بازی ها نتیجـــه بگیرد در غیر 
این صورت عمـــلاً حرفی بـــرای گفتن نخواهد داشـــت. 
در خط حمله هم پرســـپولیس دومهاجم سرزن دارد به 
همین دلیل با حضور چنین مهاجمانی باید ســـانترهای 
زیادی ارسال شـــود که ما عملاً چنین چیزی را جز موارد 
معـــدود خصوصاً از بازیکنـــان کناری  ندیدیـــم. معتقدم 
ایـــوب باید بیـــرون بزند و امیـــری هم ســـریع و در حال 
حرکـــت اقدام به ســـانتر کند چون ســـانترها جدا از این 
مســـائل تأثیری نخواهد داشـــت. شـــاید تنهـــا اورونوف 
بود که هم در ارســـال ها و هـــم دور زدن بازیکنان کناری 
حریـــف و در کات بک هـــا موفـــق کار کرد و بقیـــه عناصر 

کنـــاری در فاز ارســـال موفق نبودند.
به نظـــرم قلـــی زاده بازیکنی اســـت که خلاقیـــت فردی 
بالایـــی دارد و حتماً می تواند از اســـتعداد فردی خودش 
بـــه بهترین شـــکل بهره بگیـــرد و به پرســـپولیس کمک 
کند همان طـــور که مثلاً مـــا بازیکنی ماننـــد اورونوف را 
هـــم داریم که بـــا توجه به تکنیک و اســـتعداد فردی اش 
قـــادر اســـت هـــر لحظـــه کاری مهمـــی را بـــرای تیمـــش 

انجـــام دهد.

نتایج درخشان پایه ها
سرخپوشـــان تیم هـــای پایـــه در هفتـــه ای که گذشـــت 
نتایج درخشـــانی را رقم زدند. پس از آنکه تیم نونهالان، 
نخســـتین مصـــاف ایـــن فصل خـــود را با پیروزی پشـــت 
ســـر گذاشـــته بـــود، نوجوانان مســـاوی کردند تـــا نوبت 
بـــه تیم جوانان و چهارمین بازی این فصل شـــان برســـد 
که در جریـــان یک بازی تماشـــایی و تاکتیکـــی، نارنجی 
پوشـــان کوهســـار را با نتیجه ۷ بر صفر گلبـــاران کردند. 
سرخپوشـــان امید هم این هفته پیروزی دشـــت کردند 
تـــا بـــا صدرنشـــین هـــم امتیـــاز بماننـــد و ســـایپا نفس 
شـــاگردان عبـــاس آقایـــی را پشـــت گردن خـــود حس 
کنـــد. تیـــم امیـــد پرســـپولیس در ایـــن مســـابقه که به 
دعوت محســـن خلیلی، پیمـــان حـــدادی، عضو هیأت 
مدیره همـــراه با مرتضـــی کرمانی مقام و جـــواد منافی از 
پیشکسوتان نامدار فوتبال ایران و پرسپولیس تماشاگر 
آن بودنـــد، درهفته ششـــم با گل آرشـــام محمـــدزاده به 

پیـــروزی یـــک بر صفر رســـید و ۱۴ امتیازی شـــد.

صادقی و گلزنی بعد از 9 ماه
ســـعید صادقـــی در بازگشـــت غیرمنتظره بـــه ترکیب 
اصلـــی پرســـپولیس موفق شـــد بعد از مدت هـــا برای 
پرســـپولیس گل بزند. نکته اینجاســـت که او در لیگ 
برتـــر آخریـــن بـــار در هفتـــه دوم فصـــل قبـــل مقابل 
تراکتـــور گل زد و بعد از آن ناکام بـــود. آخرین گل این 
بازیکـــن برای پرســـپولیس هم دیدار برگشـــت مقابل 
اســـتقلال تاجیکســـتان در لیـــگ قهرمانان آســـیا در 
تهران بـــود که حدود ۱۰ ماه از آن گذشـــته اســـت چرا 
کـــه ۲ آبان ماه ســـال قبل برگزار شـــد. او کـــه پیش از 
این در ۲ دیدار دوســـتانه موفق شـــده بـــود یک گل و 
۲ پـــاس گل را ثبـــت کند در ایـــن بازی نیز بـــه اعتماد 
گاریـــدو پاســـخ مثبـــت داد و تک گل سرخ پوشـــان در 
هفتـــه نخســـت را وارد دروازه حریف کرد تـــا این تیم از 
یک شکســـت غیرمنتظره فرار کنـــد. وی در این بازی 
۵۱ لمس توپ داشـــت و عـــلاوه بر گلی کـــه زد ۲ پاس 

کلیدی نیـــز به یاران خـــود داد.

 سیدجلال در جمع ستارگان
 لیگ قهرمانان

ســـایت کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا به دلیـــل پایان 
دوران لیـــگ قهرمانـــان و شـــروع لیـــگ نخبـــگان، 
ســـتاره های درخشـــان این لیگ را در طول ۲۲ ســـال 
گذشته معرفی کرد.ســـایت کنفدراسیون فوتبال آسیا 
بـــه همین منظور اقـــدام به معرفی ســـتاره هایی کرده 
اســـت کـــه در طول ایـــن ســـال ها در لیـــگ قهرمانان 
بازی کردنـــد و در این بین نام ســـیدجلال حســـینی، 
کاپیتان و مدافع پیشـــین پرســـپولیس نیز به چشـــم 
می خـــورد. ســـتاره های لیـــگ قهرمانـــان آســـیا در ۲۲ 
ســـال اخیر: دژان دامیانوویچ، لی دونگ گوک، سالم 
الدوســـاری، عمر عبدالرحمن، کیون سان تایی، سید 
جلال حسینی، آی کســـن، محمد نور، شینزو کوروکی 

و عبدالـــرزاق حمدالله.

گلر سابق راه دور زدن سقف قرارداد را لو داد

اتهام بزرگ بیرانوند علیه پرسپولیس 
جانشین عطیه الله از ترکیه می آید

توافق پرسپولیس با لوکاس لیما برزیلی

 روز گذشـــته فایلـــی صوتـــی از علیرضا 
بیرانوند در در برخی رســـانه ها منتشـــر 
شـــده کـــه ادعایـــی جنجالـــی را علیـــه 
باشگاه پرســـپولیس مطرح کرده است. 
بیرانونـــد در ایـــن فایـــل صوتـــی مدعی 
شـــده که اسپانسرهای پرســـپولیس به 
بازیکنان این تیـــم پرداختی های خارج 
از قـــرارداد داشـــته اند که فقط بخشـــی 
از آن طریـــق از حســـاب باشـــگاه انجام 

شـــده است.
 بیرانونـــد در خصـــوص اختـــلاف مالی 
خود با پرســـپولیس توضیـــح می دهد: 
»ســـازمان لیگ گفته حق ندارید بیشتر 
از ۲۰ درصـــد آپشـــن بدهید. آپشـــن یک 
چیز جداســـت. گفته شـــده از قـــرارداد 
پایـــه ۲۰ درصـــد کنار بگذارید و حســـاب 
کتاب کنیـــد و روی قراردادتان بگذارید. 
مثـــلاً قـــرارداد یک نفر ۱۵ میلیارد اســـت 
و فدراســـیون گفتـــه از ایـــن ۱۵ میلیارد 
می توانیـــد ۲۰ درصد آپشـــن در قـــرارداد 
بیاورید. مثـــلاً ۲۰ درصد ۱۵ میلیارد ســـه 
میلیـــارد می شـــود و از این ســـه میلیارد، 
ســـه آپشـــن می گذارنـــد؛ بـــرای مثـــال 
رضایت ســـرمربی یک میلیارد، ۵۰ درصد 
بازی هـــا یـــک میلیـــارد و دعـــوت به تیم 

ملـــی هم یک میلیارد، ایـــن را در قرارداد 
می گذارند و می شـــود آپشـــن. حالا این 
پاداش ها را هم به آپشـــن ربط داده اند. 
اصلاً آپشـــن های من جدا بوده  اســـت.«
صحبت هایـــش  ادامـــه  در  بیرانونـــد   
یـــک ادعای بـــزرگ را علیه پرســـپولیس 
مطـــرح می کنـــد: »مـــن ۲۰ درصـــد پول 
آپشـــن هایم را گرفتم. یعنی برای آپشـــن 
پـــول جدا دادنـــد و از قرارداد من کســـر 
کردنـــد. بعـــد به آنهـــا بگو شـــما بجز آن 
3۰۰ میلیون که از قرارداد بیرانوند کســـر 
کردیـــد، آن ســـه میلیـــارد کـــه طبیعت، 
حامی مالی پرســـپولیس، بـــه بازیکنان 
پـــاداش داده چـــی؟ آنهـــا را هـــم کســـر 

می کردیـــد. آنهـــا هـــم اگر جزو قـــرارداد 
بیایـــد کـــه از ۲۰ درصـــد رد می کند. چرا 
آن ســـه میلیارد و خـــرده ای که طبیعت 
برای بردها به حســـاب بازیکنان ریخته، 
بـــه ۲۰ درصد آپشـــن ها اضافـــه نکردید؟ 
ایـــن خـــلاف قانون اســـت. آمدنـــد 3۰۰ 
میلیونی که خودشـــان از باشگاه ریخته 
بودنـــد، از قرارداد کســـر کردند اما ســـه 
میلیـــارد و خـــرده ای که بـــرای همه تیم 

در پنج بـــازی ریخته انـــد را نه.«
ر  د نـــد  نو ا بیر ی  صحبت هـــا یـــن  ا  
شـــرایطی اســـت کـــه یـــک بـــاگ بزرگ 
در دســـتورالعمل ســـقف بودجـــه مورد 
توجـــه قـــرار گرفـــت، در مـــاده ۴3 این 
دســـتورالعمل بند 3 بـــه صراحت اعلام 
شـــده کـــه هرگونـــه دریافتی نقـــدی و یا 
غیرنقـــدی از هـــواداران باشـــگاه ها بـــه 
نحو شـــفاف و با فرایند صحیح و رعایت 
مقـــررات الـــزام آور بایـــد در صورت های 
مالـــی باشـــگاه به ثبـــت برســـد. بدیهی 
اســـت دریافـــت این مـــوارد تأثیـــری در 
میـــزان ســـقف بودجـــه ابلاغی نـــدارد.

 بدیـــن ترتیـــب باشـــگاه ها می توانند با 
پرداخت هـــای این چنینی خیلی ســـاده 

ســـقف بودجه را دور بزنند!
 حالا با این انتشـــار این وویس بیرانوند 
بایـــد منتظـــر مانـــد و دیـــد واکنـــش 
فدراســـیون به این موضـــوع چه خواهد 

. د بو

لیس  پرســـپو / ر رحیم پو رضـــا  محمد
در اولیـــن بازی خـــود در لیـــگ ۲۴ روز 
قبـــل بـــه مصاف تیـــم ذوب آهـــن رفت 
و در نهایـــت بـــا تســـاوی یـــک بـــر یک 
ورزشـــگاه امـــام خمینی)ره( شـــهر اراک 
را ترک کـــرد.  نکته فنی قابـــل توجه در 
ترکیب پرســـپولیس به همـــان منطقه 
چـــپ خـــط دفاعـــی برمی گشـــت کـــه 
پرســـپولیس بـــا فـــروش عبدالکریـــم 
حســـن در این منطقـــه از زمیـــن دچار 
مشـــکل شـــده بود و نبـــود عبدالکریم 
حســـن بیش از پیـــش به چشـــم آمد. 
از  حســـن  عبدالکریـــم  جدایـــی  بـــا 
پرســـپولیس ایـــن تیم دفـــاع تخصصی 
چپ خـــود را از دســـت داد و به همین 
دلیـــل در بازی بـــا ذوب آهـــن از وحید 
امیری در پســـت غیر تخصصی استفاده 
کرد که البته این مســـأله با انتقادهایی 
هم همـــراه بود.  از طرف دیگر باشـــگاه 
پرســـپولیس در چنـــد وقـــت اخیـــر به 
دنبـــال جـــذب یـــک مدافع چـــپ بود 
اما مذاکـــرات برای جذب ایـــن بازیکن 
بـــه ســـرانجام نمی رســـید.  تمـــام این 
مســـائل دســـت به دســـت هـــم داد تا 
ضعـــف پرســـپولیس در منطقـــه چـــپ 

خط دفاعی عیان شـــود و حالا با توجه 
بـــه این موضوع، باشـــگاه پرســـپولیس 
با قیـــد فوریت از ســـوی گاریـــدو با یک 
مدافع چپ به توافق رســـید و توانست 
بـــه جذب یـــک دفـــاع چـــپ تخصصی 
نزدیـــک شـــود.  باشـــگاه پرســـپولیس 
در روزهـــای اخیـــر با یـــک مدافع چپ 
برزیلـــی بـــه نام لـــوکاس لیما کـــه عضو 
باشـــگاه باشـــاک شـــهیر ترکیه است به 
توافـــق رســـیده بـــود اما عـــدم رضایت 
همســـر این بازیکـــن به حضـــور وی در 
ایـــران منجر بـــه منتفی شـــدن انتقال 
شـــد. با رایزنی های انجام شـــده و پا در 
میانی خانواده برخی از بازیکنان دیگر، 

سرانجام باشگاه پرســـپولیس توانست 
خانـــواده لیمـــا را برای حضـــور در ایران 
مجاب کند تـــا این مدافع در یک قدمی 

پیراهن ســـرخ قـــرار بگیرد.
 ایـــن مدافـــع برزیلـــی ســـابقه حضـــور 
در لیگ هـــای آســـیایی و تیـــم الاهلـــی 
عربســـتان را نیـــز دارد. او فوتبالـــش را 
از برزیـــل و تیم مطرح اینترناســـیونال 
آغاز کرد و حضـــور در تیم های گویاش، 
بوتافوگـــو، آروکا پرتغال و نانت فرانســـه 
را در کارنامـــه دارد.  ایـــن بازیکـــن فصل 
تیـــم باشـــاک شـــهیر در  بـــا  گذشـــته 
ســـوپرلیگ ترکیه 3۲ بـــازی انجام داد و 
یـــک گل و دو پاس گل به ثبت رســـانده 
اســـت. ایـــن مدافع 3۲ ســـال ســـن و 
۱۷۹ ســـانتی متر قـــد دارد کـــه علاوه بر 
بـــازی در دفاع چـــپ قابلیت بـــازی در 
پســـت دفاع راســـت را نیز دارد. لیما در 
قـــراردادش با باشـــگاه ترک بند فســـخ 
دارد و بـــا اســـتناد بـــه همیـــن موضوع 
می توانـــد قـــرارداد خـــودش را بـــا تیـــم 
ترک بـــدون پرداخت پولی فســـخ کند.  
طولانی ترین دوران حضـــور این بازیکن 
در تیـــم نانـــت فرانســـه بود کـــه ۱۰۵ بار 
پیراهـــن ایـــن تیـــم فرانســـوی را بر تن 
کـــرد و حالا باید منتظـــر ماند و دید این 
مدافـــع چه زمانـــی وارد تهـــران خواهد 
شـــد تا تست های پزشـــکی اش را پشت 

ســـر بگذارد.
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